



**OLEODINAMICA
MARCHESINI**

www.oleodinamicamarchesini.com

TO: **LLC "ASTRA "**

GENERALA DOROKHOVA STREET, 6
121357 MOSCOW, RUSSIA

OLEODINAMICA MARCHESINI S.p.A. DISTRIBUTOR'S APPOINTMENT

We have the pleasure to appoint your Company as one of OLEODINAMICA MARCHESINI S.p.A. distributors for the area of Russia, where your company is authorized to sell OLEODINAMICA MARCHESINI product range.

We authorize as well your company to use and show our official logo for commercial purposes.

This appointment is valid from Jan. 1st January 2021 to December 31st 2021.

At the end of 2021 it can be confirmed or concluded from both sides.

Best regards.

OLEODINAMICA MARCHESINI S.p.A. О НАЗНАЧЕНИЕ ДИСТРИБЬЮТОРА

Мы с удовольствием назначим Вашу Компанию одним из дистрибьюторов OLEODINAMICA MARCHESINI S.p.A. в регионе Россия, где Ваша компания уполномочена продавать ассортимент продукции OLEODINAMICA MARCHESINI S.p.A. .

Мы разрешаем также вашей компании использовать и показывать наш официальный логотип в коммерческих целях.

Это назначение действует с 1 января 2021 года по 31 декабря 2021 года.

В конце 2021 года он может быть подтвержден или расторгнут с обеих сторон.

C наилучшими пожеланиями.

OLEODINAMICA MARCHESINI S.p.A.
Lavorazioni / Produzioni Particolari Oleodinamici
Via Dell'Artigianato, 3/17
Fraz. Molinetto - 25080 MAZZANO (Brescia)
Tel. 030.2629171 - FAX 030.2629788
Cod. Fisc. e PART. IVA n.: 03424780173

Oleodinamica Marchesini S.p.A. - Socio Unico-Via dell'Artigianato 3/17 – 25080 Molinetto di Mazzano (BS) Italy
Tel: +39 030 2629171 – Fax: +39 030 2629788 – P.I. 03424780173 – REA BS 385131 – Cap. Soc. € 100.000,00
Società soggetta all'Attività di Direzione e Coordinamento di Hydro S.r.l.